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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 28 marca 2019 roku 

Numer: 11 / 2019 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: kampanii informacyjnej dotyczącej inwestycji w Poznaniu finansowanych 

z funduszy Unii Europejskiej  

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2018 roku, poz. 994 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) uprzejmie 

proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

W dniu 1 maja 2019 roku minie 15 lat od przystąpienia Polski do Unii Europejskiej. Było to 

przełomowe wydarzenie w naszej historii, z wielkim dodatnim bilansem. Do najważniejszych 

korzyści członkostwa Polski w Unii Europejskiej zalicza się wsparcie finansowe inwestycji 

z funduszy europejskich. Również w Poznaniu w ciągu ostatnich 15 lat udało się zrealizować 

dużą liczbę przedsięwzięć inwestycyjnych dzięki wielomiliardowemu wsparciu finansowemu 

Unii Europejskiej, zwłaszcza w sferze transportu publicznego, infrastruktury drogowej, 

rewitalizacji, rekreacji, oświaty, kultury, dziedzictwa historycznego, informatyzacji, zdrowia 

i polityki społecznej. W związku ze zbliżającą się rocznicą warto wskazać te inwestycje, jako 

przykłady konkretnych i zauważalnych dla każdego korzyści z członkostwa Polski w Unii 

Europejskiej. Wskazane byłoby zatem przeprowadzenie odpowiedniej niskobudżetowej 
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kampanii informacyjnej skierowanej do mieszkańców naszego Miasta. Dzięki temu byłaby 

możliwość poinformowania mieszkańców lub przypomnienia mieszkańcom tych inwestycji w 

ciągu całego okresu członkostwa Polski w Unii Europejskiej. W ten sposób bylibyśmy 

jeszcze bardziej świadomi korzyści z członkostwa w Unii Europejskiej. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy byłoby możliwe, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe 

przeprowadzenie kampanii informacyjnej dotyczącej inwestycji w Poznaniu 

finansowanych z funduszy Unii Europejskiej, przyznanych Miastu Poznań i jednostkom 

organizacyjnym podległym Miastu Poznań, 

 

2) czy byłoby możliwe, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe 

przeprowadzenie kampanii informacyjnej dotyczącej inwestycji w Poznaniu 

finansowanych z funduszy Unii Europejskiej, przyznanych podmiotom innym niż Miasto 

Poznań i jednostki organizacyjne podległe Miastu Poznań. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


